

卫理公会以萨迦守望者 4-10/05/2023

五月第一个星期的祷告事项

A. 家庭 / 个人之祷:

1. 为着婚姻陷入危机的夫妻祷告，无论遇到什么样的挑战，都要回到上主面前祈求饶恕、智慧和引导，使婚姻的僵局不会跌入魔鬼的试探，而是靠主恩典胜过。
2. 祷告基督徒情侣谈恋爱保守圣洁，按照主的心意认识彼此，更是在主里守护彼此的贞操，为的是守护彼此直到进入神圣及合法的婚约里。

B. 教会之祷:

1. 为着基督徒追求灵命成长来祷告，特别是透过殷勤读经使自己认识主，同时也透过阅读基督教书籍更认识真理，使自己在智慧和知识上长进，为的是祝福身边的人。
2. 为着教会进入五月的孝亲节来祷告，再次激发基督徒要思想父母恩，每一天都要以主的爱去疼爱父母，也更多的陪伴他们。

C. 国家之祷:

1. 为着首相安华在特定的州属开放开斋节门户拜访，求主使当权者与反对党在开放门户的活动里寻求和好，透过惠民的政策，使多元种族都在其中寻求社会的合一。
<https://www.youtube.com/watch?v=pMapqca7ViU>
2. 为着政府积极策划并提升各州生活素质而感恩，求神赐给他们智慧去处理社会上贫穷的课题，更是积极并善用我国的资源去提升人民的生活素质。
<https://www.sinchew.com.my/20230429/%e5%ae%89%e5%8d%8e%ef%bc%9a%e5%9b%bd%e5%ae%b6%e8%80%bb%e8%be%b1-%e8%aa%93%e7%bb%88%e7%bb%93%e5%a4%a7%e9%a9%ac%e8%b5%a4%e8%b4%ab%e9%97%ae%e9%a2%98/>

D. 世界之祷:

1. 为着意大利近年面对缺水的问题祷告，求主怜悯临到该国家，使严酷的干旱逐渐好转，并赐智慧给执政者有能力去处理缺水的问题。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/04/30/562969>
2. 苏丹内战以及持续了几个星期，目前已经造成人民伤亡惨重。恳求和平的君王临到当中，使双方和谐共处，并且以人民的生命为考量，而不是持续肆意的破坏和杀害。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/04/30/562949>

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 4-10/05/2023

Prayer items 1st week of May

A. Pray for Family/Personal Prayers:

1. Pray for married couples whose marriages are in crisis. Regardless of the challenges that they are facing, pray that they will turn back to the Lord and seek His forgiveness, wisdom, and guidance; so that they will not fall to the temptations of the devil, but will be able overcome by the Lord's grace.
2. Pray for Christian couples to keep their relationships holy by: developing their relationship with each other according to God's way, preserving each other's chastity in the Lord, and guarding each other until they enter a holy and lawful marriage covenant.

B. Pray for the Church:

1. Pray that Christians will pursue spiritual growth, especially through diligent reading of the Bible so that they may know the Lord, and through the reading of Christian literature so that they may grow in wisdom and knowledge; that they may become a blessing to those around them.
2. Pray for the church as it celebrates Parents Day this May. May we be reminded that Christians should be mindful of the grace shown by their parents, and may we learn to love them every day (just as the Lord loves us), as well as spend more time with them.

C. Pray for Malaysia:

1. Let us pray for Prime Minister Anwar as he travels to the different states for the Hari Raya visitations. Pray that those in power and the opposition parties can seek reconciliation through the "Malaysia Madani Aidilfitri" open house campaigns and other policies, so that our multi-racial nation can stand united and live in harmony.
<https://www.youtube.com/watch?v=pMapqca7ViU>
2. Give thanks that the government is actively planning and improving the quality of life in every state. Pray that God will give them the wisdom to deal with the problem of poverty in our society, and to use our resources to improve the quality of life of the rakyat.
<https://www.sinchew.com.my/20230429/%e5%ae%89%e5%8d%8e%ef%bc%9a%e5%9b%bd%e5%ae%b6%e8%80%bb%e8%be%b1-%e8%aa%93%e7%bb%88%e7%bb%93%e5%a4%a7%e9%a9%ac%e8%b5%a4%e8%b4%ab%e9%97%ae%e9%a2%98/>

D. Pray for the World:

1. Pray for the Lord's mercy to be upon Italy as it currently faces water shortages. Pray that the drought situation would gradually improve and pray for wisdom for the nation's leaders to handle the situation well.
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/04/30/562969>
2. The civil war in Sudan has been going on for several weeks now and has yielded heavy casualties. Pray that the King of Peace will come into their midst and bring harmony between the two sides. Pray that both sides will take into consideration the lives of the people and put an end to the wanton destruction and killing.
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/04/30/562949>

Isakhar Pengawal Methodist 4-10/05/2023

Doa minggu pertama Mei

A. Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Berdoa bagi suami isteri yang menghadapi krisis dalam perkahwinan, supaya sentiasa berdoa kepada Tuhan dengan memohon pengampunan, hikmat dan kebijaksanaan, agar keadaan kekalutan dalam perkahwinan tidak jatuh ke dalam cubaan syaitan, tetapi berjaya diatasi dengan rahmat Tuhan.
2. Berdoa bagi pasangan Kristian yang bercinta untuk memelihara kesucian dan kehormatan, mengenal satu sama lain mengikut kehendak Tuhan, dan menjaga maruah dan kehormatan masing-masing dalam Tuhan, dengan tujuan untuk memelihara satu sama lain sehingga masuk ke dalam ikatan suci dan sah perkahwinan.

B. Doa untuk Gereja:

1. Kita berdoa untuk pertumbuhan rohani orang Kristian, terutama melalui membaca Alkitab dengan tekun untuk mengenal Tuhan dan membaca buku-buku Kristian untuk memahami kebenaran dan meningkatkan kebijaksanaan dan pengetahuan kita untuk memberkati orang-orang di sekitar kita.
2. Kita berdoa pada bulan Mei, di mana kita merayakan Hari Ibu dan Bapa, bahawa Tuhan akan memotivasi orang-orang Kristiani untuk menghargai dan mencintai ibu dan bapa kita setiap hari dengan kasih Tuhan, serta meluangkan lebih banyak masa bersama mereka.

C. Doa untuk Negara:

1. Kita berdoa bagi kunjungan Perdana Menteri Anwar Ibrahim di beberapa negeri untuk membuka pintu gerbang Hari Raya, semoga Tuhan memimpin para pemimpin dan pihak pembangkang untuk mencari perdamaian dalam acara membuka pintu gerbang tersebut, melalui dasar yang membawa kebaikan kepada rakyat dan menyatukan pelbagai kaum untuk mencapai kesatuan sosial.
<https://www.youtube.com/watch?v=pMapqca7ViU>
2. Kita bersyukur atas usaha kerajaan untuk merancang dan meningkatkan kualiti hidup di setiap negeri. Kita memohon Tuhan memberikan hikmat kepada mereka untuk menangani isu kemiskinan dalam masyarakat dan dengan tekun menggunakan sumber daya negara untuk meningkatkan kualiti hidup rakyat.
<https://www.sinchew.com.my/20230429/%e5%ae%89%e5%8d%8e%ef%bc%9a%e5%9b%bd%e5%ae%b6%e8%80%bb%e8%be%b1-%e8%aa%93%e7%bb%88%e7%bb%93%e5%a4%a7%e9%a9%ac%e8%b5%a4%e8%b4%ab%e9%97%ae%e9%a2%98/>

D. Doa untuk Dunia:

1. Kita berdoa untuk Itali yang menghadapi masalah kekurangan air dalam beberapa tahun terakhir. Kita memohon belas kasihan Tuhan atas negara ini, agar kekeringan yang parah perlahan-lahan berkurang, dan memberikan kebijaksanaan kepada para pemimpin untuk mengatasi masalah kekurangan air tersebut.
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/04/30/562969>
2. Perang dalam wilayah di Sudan telah berlangsung selama beberapa minggu dan menyebabkan banyak korban. Kita memohon agar Raja yang damai hadir di tengah-tengah konflik ini, sehingga kedua belah pihak dapat hidup berdampingan dengan damai dan mempertimbangkan kehidupan rakyat, bukan melanjutkan penghancuran dan pembunuhan sembarangan.
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/04/30/562949>